
Hej 
Fremmødte: Carsten, Sebastian, P.C., Lena og Bjarne 
Fraværende Jesper 
Referent: Bjarne 
 
Bjarne bød velkommen. 
Referat fra sidst blev godkendt 

1. Nyt fra formanden : i NFIK arbejdes der videre med finansiering af diverse forbedringer. Vi fik desværre ikke 
ønsket ØUB tillykke med Deres jubilæum. Intet nyt fra formandsklubben. 

2. Status økonomi: Snak om økonomien vedr. Hardi Cup. Snak om fordeling af tilskud. Snak om spærrede 
spillere - udvalgsformænd har bolden ved spærring. Der er lidt afvigelser i forhold til budgettet. 

3. Orientering fra Tennis : Lena arbejder videre med en ny løsning vedr. tavlen. 
4. Orientering fra Senior: Sportsligt går det godt for alle hold, på nær Masters som har haft aflysninger. DBU-LF 

er tæt på amatøragtige, bl.a. fordi der først gives besked om hvordan der rykkes op 3 dage før sæson 
afslutning. Efter mødet i Guldborgen ændres antal hold pr række, og der er dårlig kommunikation med 
dommerne. 

5. Orientering fra Ungdom: Det går godt med trænerne. Har afholdt vellykket ungdomsafslutning og Mini VM. 
Der arbejdes på at skaffe sponsorer til indkøb af sportstasker. 

6. Orientering fra Sponsor/vedligehold/bane: Der er kontakt til BaneDanmark om støjmur, hvor PC følger op. 
Der arbejdes videre med de nye lofter i omklædningen, og der mangler at få udskiftet en dør i klubhuset. Der 
skal males en del indendørs - evt. også på toiletterne. Der udføres forsøg fra kommunen med robot 
plæneklipper. Der skal afholdes et møde om placering af ny kunststofbane i kommunen - P.C. og Carsten 
deltager - Sebastian kommer med lidt input. 

7. Evt: Generalforsamlingen afholdes mandag 14-11-2022 kl. 18:30 i klubhuset. Der var løs snak om 
kandidaterne 

8. Næste møde: 12-10-2022 kl. 18:30 i klubhuset. På dagsorden skal være Generalforsamlingen & Budget & 
Kandidater 

 
Gaarder 
 


